
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 11. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 211
Det fremgår af artiklen: ”Restaurantejer om manglende udbetaling af hjælpepakker: ”Det
ser rigtig kritisk ud””, Bt.dk, den 8. januar 2021, at it-koks i Erhvervsstyrelsen har resulte-
ret i, at over 300 virksomheder har ventet siden september 2020 på at få dækket deres
faste omkostninger og lønudgifter via covid19-kompensationsordningerne, og at forklarin-
gen er, at “tekniske udfordringer” har gjort, at deres ansøgninger ikke er blevet behandlet
- og at der derfor ikke har kunnet udbetales den økonomiske støtte, som de ellers er
berettigede til. Der udbedes en politisk redegørelse fra ministeren med information om,
hvad Erhvervsministeriet og Erhvervsstyrelsen har gjort for at få sikret rimelige sagsbe-
handlingstider og rimelige udbetalingssystemer over for alle de berørte virksomheder.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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